

Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-04-12

Styrelsens medlemmar: Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Oscar Wadestig (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

Frånvarande: Vincent Andersson, Oscar Wadestig, Hjalmar Dahlberg, Filip Zanton, Sebastian Fällman, Per Jutterström

Även närvarande:

Mötet öppnas: 12:24

1 Val av justerare

- William Lundström väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Uppdateringar

3.1.1 Instagramtexter

- Styrelsen påminns om att skriva texter till kommande instagraminlägg. Även engelsk översättning ska ges.

3.1.2 EDA-bokning-oops

- EDA är bokad 22 September. Dock tar de endast emot 32 platser då detta korresponderar mot deras sängplatser.
- Ordföranden har kontaktat EDAs kontaktperson om platserna men har ännu ej fått svar.

3.1.3 Gemensamma utrymmet under mottagningen

- MFK vill använda det gemensamma utrymmet i hus 18 under deras mottagning.
- Ordföranden svarade att vi i första hand kommer låna ut rummet till TD mottagningen.

3.1.4 Klassfesten

- Kommande mottagning kommer det att finnas några platser för styrelsemedlemmar att gå på reccarnas klassfest.
- I nuläget yrkas det på 5 platser, men fler kan komma i mån av plats.

3.2 Stormöte

- Styrelsen diskuterar om en arbetskväll inför stormötet behövs då det inte har kommit in några motioner till stormötet ännu.
- Det styrelsen har att förbereda inför mötet hittills är pizzaformuläret.
- Ordföranden och Vice ska fixa presentationsslides till mötet.

3.3 Skrubben uppdates

- Sekreteraren föreslår att köpa in en liten hylla eller liknande till skrubben för att få ordning på sladdarna runt TVn eller lägga tangentbordet på när det inte används.
- Kassören skall tillfrågas om pengar för detta.

4 Övriga frågor

- Nya medaljer skall beställas och förslag är att Vice ska ansvara över detta. Det finns medaljer så det räcker för året, men inte i optimal storlek.
- Den 24 april är det Mega-husmöte. Sekreteraren är rumsansvarig och bör gå, men denne är upptagen detta datum. Samtliga styrelsemedlemmar på mötet anser att posten Studiesocialt Ansvarig är närmaste posten för mötet i andra hand och skall tillfråga om denne kan gå på mötet.

Mötet avslutas: 12:43

Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)

Justerat av: William Lundström.